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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Pont így és pont most?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ma éjfélkor lép életbe az új egészségügyi szolgálati jogviszonyról szóló törvény, ami a hálapénz 
büntethetőségét, az orvosi bértáblát, a versenyképes fizetéseket hivatott rendezni.

Az egészségügyi dolgozók közül sokan az utolsó pillanatig nem tudták megismerni az új 
munkaszerződésüket, gondolkodási időt sem hagytak az aláírásra.

Mindezt a koronavírus közepén, az egészségügyi ellátás működésének határait feszegető 
helyzetben.

Ráadásul az új rendszer, önmagában kevés a hálapénz felszámolásához, a minőségi egészségügyi 
ellátás biztosításához. A hálapénzkommandók kevesek ahhoz, hogy az orvosok motiváltak legyenek
a szerződések aláírásában.

Önök elhamarkodva döntenek, tologatják a határidőket, bizonytalanságban tartják az egészségügyi 
dolgozókat, a betegeket.

Nem látjuk, hogy valódi megoldásra törekednének olyankor, amikor az ügyelet a rendes 
munkaidőnél alacsonyabb díjazással, valamint a pihenőnap miatt jövedelemvesztéssel jár.

Aggodalomra ad okot, hogy már többen jelezték, nem fogják elfogadni az új szerződést, akár még 
az ágazatnak is hátat fordíthatnak.

Mindezen felül, az egészségügyben jelentős bérfeszültség alakult ki. A kórházi szakdolgozók is az 
egészégügyi szolgálati jogviszony hatálya alá kerülnek, ez számukra plusz béremelést nem hoz, 
csak kötelmeket.



A hálapénz kivezetése és a béremelés előrelépés, de attól, hogy több lesz az orvosok fizetése, nem 
lesz több szakember, sem több eszköz, nem lesznek kevésbé amortizáltak az épületek, nem lesz 
kevésbé alulfinanszírozott az egészségügy.

Miért gondolták, hogy itt és most, a legnagyobb járvány közepén van itt az ideje a változtatásnak?

Hogyan gondolják, hogy sikeresen védekezhetünk a járvány ellen megtört, bizonytalanságban élő, 
csökkentett számú, alulmotivált egészségügyi személyzettel?

Hogyan oldják meg ezt, a valóban kritikus helyzetet?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.
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